
Temat: zapytanie do burmistrza
Nadawca: Piwoński <mp1977@op.pl>
Data: 27.10.2020, 15:48
Adresat: brm@laziska.pl

W związku z pozyskaniem dodatkowych funduszy z obligacji. Mam pytanie czy zostały one do tej
pory wykorzystane oraz jakie inwestycje w najbliższym czasie planowane są z tych środków.
Michał  Piwoński - radny miasta Łaziska Górne.
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